
Technische vragen van het CDA over het Gemeentelijk Watermanagementplan 
Hilversum 2021-2026 (agendapunt 5)

1. Een vijver Anna’s hoeve, overloopvijver is niet in het plan opgenomen? Waarom is dit niet 
in het Gemeentelijk Watermanagementplan Hilversum 2021-2026 opgenomen?

2. Wat moet er gebeuren om hier (zie bovengenoemde vraag) een zwemvijver te kunnen 
maken?

3. “Wat is de implicatie van dit stuk om de vijver bij Anna’s Hoeve af te koppelen om er 
zwemwater van te maken? En kunt u dit toelichten? En wat is het alternatief?”

4. Wat houdt het plan van een eventuele samenwerking met het Waterschap Amstel Gooi en 
Vecht in? Kunt u dit toelichten?

5. Hebt u gekeken naar voorbeelden van watermanagementplannen in andere gemeenten, bij 
de realisatie van het Gemeentelijk Watermanagementplan voor Hilversum?

6. In de staatsliedenbuurt zijn gratis infiltratiekratten aangeboden aan 70 adressen. In totaal 
hebben circa 10 adressen gebruik gemaakt van deze actie. Er zijn erg weinig adressen die 
gebruik gemaakt hebben van de infiltratiekratten. Kan de wethouder dit toelichten?

7. Wat is het verspreidingsgebied van de gratis infiltratiekratten in de nieuwe ronde?

8. Het is mogelijk om subsidie aan te vragen bij de provincie Noord-Holland voor 
voorbereiding en uitvoering van klimaatadaptie-maatregelen. Kunt u dit nader toelichten? Er 
wordt ook financiering vanuit het rijk verwacht om uitvoering van maatregelen te versnellen. 
Kunt u dit ook nader toelichten?

9.Hoe zit het met de samenwerking in regioverband wat betreft watermanagement? Vooral als 
je kijkt naar de grootte van de opgave in het kader van duurzaamheid.
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